
 

                                                                                   
 

 

 

 

 

 Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-10-17 

 

  

Närvarande: 

 
 Kjell Starlander 

 Bo Jonsson 

 Tomas Scott 

 Hugo Nilsson 

 Tomas Hörnfeldt 

 

 
§ 648 Mötets öppnande 
  Tomas Scott fick ta över klubban eftersom Mia var sjuk 

 

§ 649 Gokännande av föredragningslista 

 Föredragningslistan godkändes 

 

§ 650 Föregående protokoll 2024-09-11 
 Föregående protokoll godkändes  

 

§ 651 Ekonomi 

 Hugo hade inget nytt att rapportera. Meddelade dock att 

 sommarbridgen gav ett bra överskott och att den kommande Ingrid 

 Roths vandringspris ser ut att gå ännu bättre än vanligt.  

  

§ 652 Klubbfunktionärshandbok 
 Ingen var intresserad av att få en handbok 

 

§ 653 Resultatrapportering i tidningen 

 Kontakt har tagits med Johan Bjurström om att skriva ut resultat 

 även med utan handikapp. Vi inväntar bara ett riktigt beslut.  

J-H Bridgeförbund 
  c/o Kjell Starlander 070-676 3069 

Torvalla By 341, 931 92  ÖSTERSUND 

 



 

§ 654 Besök av klubbar 
 Nästa aktuella besök kommer att bli Åre – Duved. Jag har pratat med 

 Erik Danielsson men vi har ännu inte bestämt datum 

 

§ 655 Nytt från Svenska Bridgeförbundet 
 Mia o Bosse åker till Örebro på Distriktsträffen. SBF har inbjudit till 

 mentorsimultan. 19/10 krockar ju med Ingrid Roths tävling, men 

 23/3 - 25 kan eventuellt fungera. Tomas S skulle även kunna ordna 

 en egen mentorsimultan. 

 

§ 656 Ingrid Roths vandringspris 
 Allt är förberett för Ingrids tävling. Nu får vi bara hoppas att inte all 

 förkylning som härjar gör att många hoppar av eller kommer ändå 

 med kraftig förkylning. Vi spelar tre ronder sedan årsmöte följt av 

 ytterligare tre ronder före lunch 

 

§ 657 Övriga frågor 
 Vi har fått en ansökan om bidrag från Markus Berhteau. Han är 

 junior och nybliven medlem i storsjöbygden. Bidraget är tänkt att 

 komma från Gösta Wallins minnesfond. Hur vi ska agera nu och i 

 framtiden beror på hur vi ska tolka reglerna/stadgarna för fonden. 

 Klart är i varje fall att reglerna måste uppdateras. Förslaget hittills 

 är Markus kan få ett litet bidrag för att visa vår goodwill. 

 

§ 658 Nästa möte 
 Datum för nästa möte bestämmer vi under vårt kommande 

 konstituerande möte 

 

§ 659 Avslutning 
 Mötet avslutades  

 

 

Sekreterare    Ordförande 

 

 

 

 

Kjell Starlander   Tomas Scott 


